
Támogatás iránti kérelem 

 

Tisztelt Képviselő- testület! 

 

Oláh Károly, mint a Nagylóci Sportegyesület elnöke azzal a kéréssel fordulok Önökhöz, hogy 

új egyesületként állami támogatásra még nem tarthatunk igényt, a kiadások pedig magasak, így 

kérem a Képviselő- testületet egyszeri 200.000 Ft támogatás megállapítására a Nagylóci 

Sportegyesület részére. 

 

 

2022. november 10. 

 

               Oláh Károly 

         elnök 


